
Helaas ben ik verhinderd om 21 september aanstaande in persoon in te spreken tijdens de 
Commissievergadering. Maar ik begrijp dat het ook mogelijk is schriftelijk in te spreken. Ik 
vraag u onderstaande onder de aandacht van de commissieleden te brengen: 

Graag complimenteer ik de provincie Noord-Holland met de POV. Daardoor worden 
kwetsbare en waardevolle (natuur)gebieden beter beschermd tegen onvoldoende doordachte 
gemeentelijke plannen die negatieve impact hebben op die (natuur)gebieden. 

Het college van de gemeente Wijdemeren echter, stelt in een brief aan haar 
gemeenteraadsleden dat niet goed is dat de Provincie onze omgeving wil beschermen. De 
inwoners van de gemeente Wijdemeren worden onevenredig hard getroffen, zo valt te lezen. 

Op deze stellingname door de gemeente valt nog wel wat af te dingen. Door de status 
Beschermd Provinciaal Landschap kan inderdaad niet meer grootschalig gebouwd worden 
buiten bestaande kernen. Maar omdat de eeuwenoude infrastructuur in onze gemeente niet 
geschikt is voor veel meer nieuwe woningen buiten de kernen is het eigenlijk heel goed 
nieuws wat de Provincie met onze gemeente wil. Wijdemeren wordt uitgedaagd om met meer 
creativiteit over toekomstige woningbouw binnen de kernen na te denken. En, ter overweging, 
waar en hoeveel woningen ook in Wijdemeren opgeleverd worden, het aantal 
woningzoekenden blijft altijd ongeveer hetzelfde. 

Kortom, je zou dus ook kunnen stellen dat door de plannen van de Provincie de leefbaarheid 
en veiligheid in onze kleine kernen er juist niet op achteruitgaat. Dat is een andere, meer 
positieve kijk op de plannen van de Provincie. 

Met vriendelijke groet, 


